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Abstract (en)
The mass spectrometer has an ionization chamber (b) with a feed channel (a) for examining the gas, an electron gun for ionizing the gas, electrodes
for accelerating the ionizing electrons. Other electrodes are provided for mass dependent separation of the ions by acceleration or deceleration. An
energy filter (k) is designed as a 90[deg] sector for the ions and is fully planar. The components are arranged on a level non-conductive substrate.
The energy filter is produced on the substrate and the doped semiconductor plates are placed on the cabling by a single photolithography and
etching.

Abstract (de)
Das Massenspektrometer zeichnet sich dadurch aus, dass es einen als 90°-Sektor ausgeführten Energiefilter (k) für die Ionen aufweist, es
vollständig planar aufgebaut ist, die Komponenten auf einem ebenen nichtleitenden Substrat angeordnet sind, die Ionisationskammer (b), die
Elektroden (g, h j) zum Beschleunigen der Elektronen und Ionen, der Detektor (1) für die Ionen und der Energiefilter (k) durch Photolithographie und
Ätzen eines auf das Substrat und die Verdrahtung aufgebrachten dotierten Halbleiterplättchens hergestellt sind und die vorgenannten Teile durch ein
zweites flaches nichtleitendes Substrat bedeckt sind.
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